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C  אין לצלם, להעתיק, או להפיץ בדרך אחרת גיליון זה, או חלקים ממנו, ללא היתר בכתב ומראש מהמו"ל!
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“ישראל הייתה ותמשיך להיות שוק חשוב 
גם  מאמינים  בלוידס  אנחנו  לוידס.  עבור 
בחדשנות וטכנולוגיה, אבל גם בקשר האישי 
והאנושי, והיחסים שלנו עם אנשים מהשוק 
בישראל הם הבסיס לקשר החזק” – כך אומרת 
מנכ”לית לוידס, אינגה ביל, בראיון לפוליסה. 
זהו ביקורה הראשון של ביל בישראל מאז 
נכנסה לתפקיד לפני כחמש שנים - “אני מכירה 
את השוק הישראלי כבר הרבה שנים מתפקידים 
קודמים שלי, אבל הפעם הגעתי כמנכ”לית 
לוידס והתרשמתי מהחדשנות ומההון האנושי 

האיכותי בישראל”. 
לפני כשבוע הודיע ביל כי תפרוש מתפקידה 
במהלך 2019. בשיחה עמה היא מתארת את 
המהלכים הבולטים שהובילה כמנכ”לית, בהם 
מודרניזציה, פתיחת לוידס לשווקים חדשים 
ופתיחת המוסד הוותיק בפני אוכלוסיות שעד 

כה לא היו מגיעות בשעריו. 
לסיכונים  בהרחבה  ביל  מתייחסת  עוד 

ים  ר ג ת א ל ו ם  י י ד י ת ע ה
ים  ב צ י נ ש ם  י ש ד ח ה
בהם  הביטוח,  ענף  בפני 
שינויי  הפרוטקציוניזם, 
האקלים ובראש ובראשונה 
– סיכון הסייבר, שמהווה, 
לדבריה, סיכון וגם הזדמנות. 
מעבר לתפקידה של ביל 
כמנכ”לית אחד ממוסדות 
הביטוח החשובים בעולם, 
של  אג’נדה  מובילה  היא 
קידום אוכלוסיות חדשות 
בענף  בפרט  ונשים  בכלל, 
ייסדה  הביטוח. לצורך כך 
 ,Dive In Festival את 
ום  הי ר  סד על  מעלה  ש
שנים,  מספר  זה  העולמי, 

את הצורך בגיוון אנושי ותרבותי במקומות 
העבודה. בראיון היא משתפת את תובנותיה 

שעלו בעקבות דיונים בהם 
השתתפה. 

• כיצד את מסכמת את 
תקופת כהונתך כמנכ”לית 
לוידס, ומה בראייתך היו 
המשמעותיים  המהלכים 

שלך במסגרת כהונתך?
ביל: כשמוניתי ב-2014 
התחייבתי לחמש שנים, וגם 
זו  אחרי שהשלמתי אותן, 
עדיין הייתה החלטה קשה 
מונה  כשנה  לפני  לעזוב. 
יו”ר חדש, ושיתפתי אותו 
ברצון שלי לבצע עוד תפקיד 
ניהולי משמעותי בתחום. 
עד  ללוידס  מחויבת  אני 
אמצע 2019, אבל אם יימצא מחליף קודם לכן, 

הסיכון הבודד הכי גדול שיש היום ללוידס 
הוא רעידת אדמה בקליפורניה, אבל בעוד 

זמן לא רב הסיכון הגדול יהיה מתקפת סייבר 
    ביל: כניסת הטכנולוגיות לכל תחומי העסקים מגדילה מאוד את סיכוני הסייבר 
 לוידס, כאחד המבטחים המובילים בעולם בתחום הסייבר מכרה ביטוח סייבר 

במיליארד דולר  הסייבר הוא סיכון גדול ומצד שני גם הזדמנות חשובה

nir@oren-ins.co.il

חדש !    אורן מזרח בצפון

לפרטים נוספים:

בשורה 
התחתונה:
תרוויח
יותר!

מגוון מסלולי התקשרות  
פתרונות מלאים בביטוח כללי  

ניהול מכירות דינאמי בביטוח חיים  
מוצרים ותעריפים ייחודיים  
כנסים והדרכות מקצועיות  

BEST PRICE מערכת  
פיתוח התחום הפיננסי  

פיתוח עסקי ע"י מטה מקצועי ומנוסה  
גב חזק לסוכן  

ניר עובדיה, משנה למנכ"ל
nir@oren-ins.co.il .נייד. 050-3613610, מייל

אינגה ביל, מנכ”לית לוידס

)המשך בעמוד הבא(

והפיננסיםשיחת                עם אינגה ביל, מנכ”לית לוידס, על התמורות ואתגרי ענף הביטוח העולמי הפנסיה  הביטוח  עיתון 
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ייתכן שאעזוב מוקדם יותר.  
במודרניזציה  במיוחד  גאה  אני 
שהכנסנו ללוידס. במשך 30 שנים נעשו 
ניסיונות להכניס מסחר אלקטרוני, 
אבל רק עכשיו הצלחנו. התחושה היא 
שבשלוש השנים האחרונות הצלחנו 
להכניס יותר אלמנטים חדשניים מאשר 

ב-30 שנה. 
כיום, 12% מהסיכונים עוברים דרך 
המערכת החדשה, שבה הברוקרים 
לחתמים  העסקים  את  מעבירים 
בצורה אלקטרונית. עד סוף השנה, 
30% מהסיכונים יעברו דרכה ובשנה 
הבאה – 80%. מבחינתי זה צעד מדהים 
לאמץ מערכת טכנולוגית במקום ניירת. 
מהלך משמעותי נוסף הוא הגברת 

הפעילות שלנו בשווקים מתפתחים. הכניסה 
של לוידס לדובאי, דרום קוריאה, מקסיקו, 
קולומביה, הודו וקזבלנקה עוזרת לי לוודא 
הגלובלית  בצמיחה  חלק  יהיה  שללוידס 

העתידית.
שלישית, הפכנו את לוידס ליותר נגישה עבור 
כישרונות חדשים. בעולם החדשנות המשבשת 
הטכנולוגיות  שיוצרות   ,)Disruption (
החדשות, אנחנו חייבים לוודא שאנחנו מושכים 
את הכישרונות הטכנולוגיים גם לסקטור שלנו. 
חייבים לחפש גם את האנשים שלא הגיעו 
בעבר לעולם הביטוח, ולהגיע ליותר נשים, בני 
מיעוטים, אנשים בגילאים שונים ורקע שונה. 
אנחנו הופכים את לוידס ליותר אטרקטיבית 

עבור יותר מגזרים. 

• האם המערכת החדשה משנה את תפקידם 
של הברוקרים במידה מסוימת?

ביל: עדיין יש צורך בדיאלוג, אבל המידע יעבור 
אלקטרונית. במודל השוק של לוידס, כאשר לכל 
סיכון יש עשרות מבטחים, נוצר מצב שאותו 
מידע מוקלד שוב ושוב. המערכת שהטמענו 
ובזבוז הזמן. היא  תחסוך את כפל העבודה 

לא תייתר את הברוקרים, שכן גם הם פועלים 
באמצעותה. הברוקרים הם חלק חשוב במארג 
העסקה הביטוחית בשוק בלוידס, ויש להם 

ויהיה להם ערך מוסף גם בעתיד. 

עם  אנשים  יותר  להביא  היא  המטרה   •
אוריינטציה טכנולוגית, או שאתם מנסים 

להביא משהו מעבר?
ביל: כן, אבל לא רק. התפקידים משתנים. מי 
היה חושב שבלוידס יעבדו מדעני מידע? אנחנו 
מעוניינים להגיע לאותם יזמים טכנולוגיים, 
שלא בהכרח מחברים את עולם הביטוח לעולם 

הטכנולוגי שלהם. 
אני יודעת שבישראל, למשל, יש פחות ופחות 
סטודנטים הלומדים מקצועות מסורתיים, 
שבעבר היו מאוד פופולריים. כולם רוצים לעסוק 
בטכנולוגיות. אנחנו חייבים לוודא שכל אותם 
כישרונות חדשים יחשבו גם על עולם הביטוח, 
שנמצא דרכים למשוך אותם לעבוד בתעשייה 
המרתקת והחשובה הזאת, ושהם יידעו שעולם 
הביטוח, ולמעשה הכלכלה בכלל, זקוקים להם. 

• ופה נכנס הפרויקט החדש שלך - מעבדת 

לוידס.
ביל: כן. זה פרויקט חדש שהכרזנו 
עליו ממש עכשיו, ואני מצפה שהוא 
יעשה שינוי משמעותי. הזמנו יזמים 
בתחום האינשורטק, אבל גם את מי 
שלא ממש מחשיב את התחום שלו 
כאינשורטק. אנחנו מחפשים את כל 
מי שחושב שיש לו רעיון שיכול להיות 
ובעיקר  בעל תועלת לענף הביטוח, 
לוידס. אנחנו לא עושים  לשוק של 
את זה כדי להרוויח מהשקעה באותם 
מיזמים, אלא כדי שאותם אנשים יבואו 
ויפתחו מוצרים חדשים וטכנולוגיות 

חדשות עבור לוידס. 
המיזם נעשה בשיתוף חברת הייעוץ  
 BCG  )Boston Consulting
רב  ניסיון  בעלת  שהיא   ,)Group
בתכנון וניהול מעבדות מהסוג הזה. בספטמבר 
נודיע על המשתתפים בתכנית. הזוכים יעבדו 
במשך עשרה שבועות בסביבה שאנחנו נספק, 
בבית לוידס בלונדון. נבחן את היצירות שלהם 
ונבדוק האם יש בהן תועלת עבורנו. זה תהליך 

מאוד מהיר יחסית אלינו.

• יש משהו ספציפי שאתם מחפשים?
ביל: אנחנו די פתוחים לרעיונות חדשים, 
אבל הניחוש שלי שיאומצו מיזמים חדשניים 
גם חושבים  תיווך הביטוח. אנחנו  בתחום 
שצריך לחדש את עולם המוצרים, בהתבסס 
על מה שהלקוחות מצפים לקבל. זה כבר קורה 
בעולם ביטוחי הפרט, ויש צורך לאמץ חידושים 

בעולמות הביטוח המסחריים. 

• איזה אתגרים, מלבד האתגר הטכנולוגי, 
עומדים בפני ענף הביטוח?

יש  המשנה  וביטוח  הביטוח  בעולם  ביל: 
רעיון הפיזור של  על  הישענות משמעותית 
הסיכונים. אחת התועלות של מבטחי משנה 
היא שהם מעבירים את הסיכונים ממקום 

הסיכון הבודד הכי גדול שיש היום ללוידס 
הוא רעידת אדמה בקליפורניה, אבל בעוד 

זמן לא רב הסיכון הגדול יהיה מתקפת סייבר

www.youtube.com/watch?v=-pwucJKPmRk&feature=youtu.be רק באפליקציית

 הגשת הצעה חדשה? 
הכנסו עכשיו לחנות רוצה לדעת אם הופקה? 

MYFNX האפליקציות וחפשו

לצפייה בסרטון ההשקה לחץ כאן

המידע זמין און ליין ומאפשר מעקב אחרי טיפול 
בהצעות חדשות!

)המשך מעמוד קודם(
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ביל ונציגת לוידס בישראל עו”ד סיגל שלימוף, השבוע בכנס לוידס
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הנטל על המבטחת להוכיח, כי התאונה אירעה לאחר שדבר התליית רישיון הנהיגה הובא למודעותו של הנתבע

עיון נוסף / עו"ד ג'ון גבע

נדונה  בפתח תקווה  בבית משפט השלום 
ידי עו”ד  טל חיים )התובע( על  תביעתו של 
אבינועם עזר כנגד יוסף נעים )הנתבע( על ידי 
ומנורה מבטחים בע”מ  עוזי ארטורה  עו”ד 
)הנתבעת 2( על ידי עו”ד סיון קידר. פסק הדין 
ניתן במאי 2018, בהיעדר הצדדים, מפי הרשמת 

הבכירה מיכל בר.
מדובר בתביעה לפיצוי בגין נזקי רכוש, כתוצאה 
מתאונת דרכים. המחלוקת היחידה בין הצדדים 
נוכח טענת  נגעה לשאלת הכיסוי הביטוחי, 
המבטחת כי כיסוי זה נשלל בשל התליית רישיון 
ורכב הנתבע  הנהיגה של הנהג. רכב התובע 
היו מעורבים בתאונת דרכים. לנתבע הייתה 
2, המכסה את  פוליסת ביטוח אצל הנתבעת 
אחריותו כלפי צדדים שלישיים. אין מחלוקת 
על גובה הנזק וכי האחריות לאירוע התאונה 

רובצת על הנתבע.
לטענת מנורה, אין לחייבה לשלם לתובע דבר, 
שכן הכיסוי הביטוחי נשלל בשל התליית רישיון 
הנהיגה של הנתבע, על פי “שיטת הניקוד”. 
לטענתה, הנתבע קיבל את הודעת התליית 
הרישיון כשבוע לפני התאונה, ולפיכך ידע במועד 
התאונה כי הוא נעדר כיסוי ביטוחי. לטענת 
הנתבע, לא נודע לו על התליית הרישיון, אלא 
לאחר התאונה בלבד, ולכן הכיסוי הביטוחי תקף. 
נטען, כי לכל היותר הוא קיבל מכתב התראה 

לפני שלילה, ותו לא. 
דיון מקדמי בתביעה,  קיים  בית המשפט 
שבמהלכו ניתן צו המורה למשרד הרישוי להמציא 
למבטחת את נוסח המכתב שנשלח לנתבע לעניין 
התליית רישיונו. הצדדים הבהירו, כי המחלוקת 
שנותרה נוגעת אך ורק לשאלת הכיסוי הביטוחי 
והוגשו ההודעה על התליית הרישיון, שנשלחה 
בדואר רשום, ואישור מעקב משלוחים ממוחשב 
מרשות הדואר, ממנו עולה כי דבר הדואר נמסר 
ליעדו. מנורה טענה, כי משהוכיחה שהודעת 
ואף  ההתלייה נשלחה לנתבע בדואר רשום 
התקבלה במקום מגוריו, כי אז עובר הנטל אל 
הנתבע להוכיח כי לא קיבל את הודעת ההתלייה 
לידיו. הנתבע טען, כי המכתב שנשלח אליו הינו 
תזכורת לפני שלילה, ולא הודעת התלייה, וכי גם 
אם אכן מדובר במכתב התלייה, הרי שאין כל 
ראיה לכך שהמכתב התקבל אצלו עובר לתאונה.

בית המשפט ציין, כי כידוע, בהתאם לפסיקה, 
על מנת שיישלל הכיסוי הביטוחי מנהג, שרישיונו 
נשלל שלא בפניו, יש צורך בהבאת הפסילה 
למודעות הנהג, ולא די בעצם ההחלטה על פסילת 
עזבון  בית המשפט העליון,  הרישיון )פס”ד 
שומרה חברה לביטוח  חאדג’ג’ ז”ל נ’ מלכה, 
בע”מ נ’ עזבון ממו ז”ל(. גם המצאה כדין של 
הודעה כתובה בדבר פסילת הרישיון יוצרת הנחה 
לכאורה בדבר ידיעה על תוכנו של המסמך, ולא 
ניתן להסתפק בידיעה קונסטרוקטיבית של 

מי שידע כי הוא צפוי לשלילת הרישיון, מבלי 
שנמסרה לו הודעה קונקרטית על השלילה. 
כי לאור התוצאה הקשה של היעדר  נקבע, 
כיסוי ביטוחי, ובמיוחד הדברים אמורים ביחס 
לתביעות פיצויים בגין נזקי גוף, שהיקפן הכספי 
עשוי להיות גדול במיוחד, “מובן שהנהג חייב 
הנהג  בכיסא  שהתיישבותו  לכך  ער  להיות 
עלולה להיות בעלת השלכות כה דרמטיות”. 
מכאן, שבענייננו, הנטל על המבטחת להוכיח, 
כי התאונה אירעה לאחר שדבר התליית רישיון 

הנהיגה הובא למודעותו של הנתבע.
בית המשפט קבע, כי במקרה הנדון, מסמכי 
כי  רשות הרישוי שהומצאו לתיק מלמדים 
המסמך שנשלח אל הנתבע הינו הודעה בדבר 
התליית רישיון. הודעה זו נשלחה בדואר רשום, 
ויש על כך אסמכתה. מכאן, שאין לקבל את 
טענת הנתבע, כי ההודעה שנשלחה אליו הייתה 
תזכורת לפני שלילה ולא הודעת התלייה. אלא 
שבכך, פסק בית המשפט, אין די כדי להצביע 
על כך שההודעה אכן התקבלה בידי הנתבע 
עובר לתאונה. הנתבע טען, כי לא ידע על שלילת 
רישיונו. אישור מעקב המשלוחים  מטעם רשות 
הדואר מלמד, כי דבר הדואר “נמסר ליעדו 
ביישוב בו התגורר הנתבע”. אולם, אין בכך כדי 
לבסס את המסקנה כי ההודעה בדבר התליית 
רישיון התקבלה אצל הנתבע במועד זה, שהרי 
כל שצוין באישור הוא כי דבר הדואר התקבל 
בישוב שבו מתגורר הנתבע. לא הוצג אישור 
מדואר ישראל על המצאת הודעת לנתבע גופו, 

ועל כן לא ניתן לראות שאכן דבר הדואר נמסר 
יודגש, כי  למי מטעם הנתבע ובאיזה מועד. 
התאונה אירעה ימים ספורים לאחר המועד שבו 
התקבלה ההודעה ביישוב בו מתגורר הנתבע. 
במצב דברים זה, ציין בית המשפט, בהחלט 
ייתכן, כי לא עלה בידי הנתבע לאסוף את דבר 
הדואר בטרם אירעה התאונה, לכן קיים ספק 
בשאלה האם ההודעה התקבלה אצל הנתבע 
והאם ידע על כך במועד התאונה. בית המשפט 
קבע, כי בהחלט ייתכן, שלא קדמה להודעה על 
התליית הרישיון כל הודעה שממנה יכול היה 
הנתבע להסיק כי רישיונו צפוי להישלל, באופן 
המחזק את גרסתו, כי לא ידע במועד התאונה 

שרישיונו הותלה.
נפסק, כי נוכח אי הוודאות העולה מהעיון 
במסמכים ולנוכח ההלכה הפסוקה, שלפיה כל 
ספק בדבר קיומו של רישיון נהיגה בתוקף עומד 
לזכות המבוטח, אין הוא יכול לקבוע, כי הודעת 
ההתלייה הגיעה לידיעת הנתבע עובר לתאונה. 
עוד נקבע, כי לא הובא לידיעתו של הנתבע דבר 
התליית רישיון הנהיגה שלו לפני שהתרחשה 
התאונה נושא התביעה. על כן, ובהתאם לפסיקה, 
אין לשלול מהנתבע את הכיסוי הביטוחי על פי 

הפוליסה.
בית המשפט חייב את הנתבעים, ביחד ולחוד, 
לשלם לתובע את סכום התביעה לרבות אגרת 

משפט ושכר טרחת עו”ד.
עד למועד כתיבת שורות אלו לא ידוע אם הוגש 

ערעור לבית המשפט המחוזי.

התליית רישיון הנהיגה של הנהג 
אינה שוללת את הכיסוי הביטוחי

התקשר עוד היום לחטיבה העסקית: 09-8920924
www.davidshield.com | Business@davidshield.com

הלקוח שלך עובר לחו”ל?

לדיוידשילד יש הצעה
במיוחד בשבילו... ובשבילך
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 מדובר באפליקציה שמאפשרת למבוטח לדווח באופן עצמי על מקרה הביטוח ולטעון 
בעצמו את הכרטיס בכסף  מנכ”ל PassportCard יואל אמיר: משנים את התפישה 

המסורתית כלפי מבוטחים, כאן מדובר על תשלום שמתבצע בו במקום כבר בשלב הדיווח

נטען כי עניינה של התביעה בפיטורי עובדת שהועסקה בחברה במשך 
21 שנה, עקב כך שכינתה את הממונה עליה בכינוי גנאי מאחורי גבה

כדאי לדעת

השיקה היום   PassportCard
 -  PassportCard Pocket את
שירות מהפכני המהווה למעשה 
האוטונומי  הביטוח  מוצר  את 
הראשון בעולם. המוצר החדש הושק 
במסגרת כנס הסוכנים השנתי של 
PassportCard, שנערך השנה 
לראשונה במתכונת משותפת עם 
חברת Davidshield )ראו סיקור 

בעמוד 12(.
PassportCard Pocket הינה פלטפורמה 
אוטונומית ואינטגרטיבית, שנושאת עמה, כך 
נמסר, מספר בשורות של ממש בעולם ביטוח 
הנסיעות לחו”ל, ובראשן הטענה עצמית של 
כרטיס ה-PassportCard, מכל מקום בעולם. 
במקום  כי  מסבירים   PassportCard-ב
שהמבוטחים יאלצו להתקשר למוקד השירות 
על מנת להפעיל את הביטוח, הם יוכלו להטעין 
את הכרטיס באופן עצמאי במקרים רפואיים 
בחו”ל ובמקרה של עיכוב בהגעת הכבודה, 
ולמשוך מזומן במקום מכל כספומט בעולם. 
זאת, באמצעות פלטפורמה שניתן יהיה להוריד 

באפסטור וגוגל פליי. 
היישומים  את  גם  כוללת  הפלטפורמה 
הבאים: מערכת לייעוץ טלפוני, בעברית, עם 
רופא מומחה בסמארטפון, מכל מקום בעולם 
ובחינם, מערכת לקיום צ’אט עם נציג שירות 

של PassportCard בזמינות 24/7, 365 ימים 
בשנה. הפלטפורמה כוללת מערכת ניווט ואיתור 
בתי חולים, מרפאות, רופאים מומחים מקומיים, 
בתי מרקחת וכתובות חיוניות נוספות ביעד, לפי 

סוג המצוקה אליה נקלע המבוטח.
ב-PassportCard מציינים, כי השוק מראה 
כי בעוד שבעבר אנשים היו מפעילים אוטומטית 
את ה”ביטוח החינמי” של חברות האשראי, כיום 
הם משתדלים לבחור ביטוח מתאים שיספק את 
המענה הראוי ביותר לצרכיהם ולהשפעות אליהן 
הם חשופים. מקום חשוב בכל המכלול הזה ניתן 
 PassportCard לסוכני הביטוח איתם עובדת
באופן צמוד, והמשמשים כחולייה חשובה ביותר 

במערך ההתנהלות מול הלקוחות.
 PassportCard על פי נתוני החברה, המודל של
זוכה להצלחה רבה, כאשר יותר מ-1.1 מיליון 
 PassportCard ישראלים מחזיקים בכרטיס

בנסיעתם לחו”ל. 
מספר  לפני  השיקה  החברה 
שבועות שלוחה באוסטרליה תחת 
TravelCard. השלוחה  המותג 
באוסטרליה תבטח מאות אלפי 
מטיילים אוסטרליים, באמצעות 
התשתית הקיימת בישראל, כאשר 
אחד מהיעדים העיקריים לשנים 
 PassportCard ב-  הקרובות 
הוא השתלבות בשווקים נוספים 
בעולם, דוגמת גרמניה, אנגליה, קנדה ועוד, על 
בסיס המודל והטכנולוגיה שפותחה כאן עבור 

קהל הישראלי.
מנכ”ל PassportCard יואל אמיר: “האג’נדה 
שלנו מחפשת לשנות את התפישה המסורתית 
בניגוד למה שקורה היום  כלפי מבוטחים. 
בעולם ביטוח הנסיעות ותשלומים שמגיעים 
רק בדיעבד, כאן מדובר על תשלום שמתבצע 
בו במקום כבר בשלב הדיווח. בעזרת אלגוריתם 
ייחודי המבוסס על הניסיון הרב בחברה, אנו 
יודעים לתמחר באופן מדויק את עלות הטיפול 
הצפויה ביעד מסוים, גם בהתאם לנסיבות 
 PassportCrad Pocket הרפואיות. עם השקת
המבוטח יוכל להטעין עצמאית את כרטיסו 
בסכום הנדרש לצורך הטיפול הרפואי או במקרה 
של עיכוב כבודה ואף מעבר לכך וכל זאת בתוך 

דקות ספורות”.

איילון נתבעת לשלם 140 אלף שקל לעובדת 
החברה לשעבר בטענה לפיטורים שלא כדין, 
פיצוי בגין נזק לא ממוני, ועוגמת נפש. במבוא 
לתביעה, שהוגשה לבית הדין האזורי לעבודה 
בתל אביב, נכתב כי עניינה בפיטורים של עובדת 
שהועסקה בחברה במשך 21 שנה, בטענה כי 
כינתה את הממונה שלה בכינוי גנאי מאחורי 
גבה. עוד נכתב, כי התובעת התנצלה על הדברים 
והוחלט להעביר אותה לתפקיד אחר, אך למרות 
זאת היא פוטרה לאלתר מעבודתה תוך שקילת 

שיקולים זרים ומפלים.
התובעת מציינת, כי הועסקה באיילון בתפקידה 
האחרון כמיישבת תביעות צד ג’, והייתה אחראית 
על תביעות רבות וביצעה את תפקידה לשביעות 

רצון הממונים עליה במשך כל שנות עבודתה.
לטענת התובעת, במהלך השבועות האחרונים 
להעסקתה נוצרו מחלוקות בינה לבין מנהלת 

הצוות הממונה על הסדרי ביטוח צד ג’, בנוגע 
לאופן ביצוע העבודה. מחלוקות אלה באו לידי 
ביטוי, לדברי התובעת, בין היתר בהתנהגות 
בוטה ומתנכלת של הממונה כלפיה, ובמסכת של 
התנכלות והתעמרות בה, אשר הגיעה לסיומה 

מרחיק הלכת בפיטוריה על ידי איילון.
לדברי התובעת, עת יצאה ממשרדו של מנהל 
משאבי האנוש כשהיא נסערת, המומה, ופגועה, 
היא פגשה בחברתה ושיתפה אותה בתחושותיה, 
וכי במסגרת השיחה ביניהן נאמרה על ידה מילת 

גנאי ביחס לממונה עליה.
לאחר מכן, לטענתה, היא קיבלה מכתב הזמנה 
לשימוע בגין “הפרת משמעת”, “אי קבלת מרות”, 
ו”הפרעה למהלך העבודה התקין” . עוד נטען 
כנגדה, כי למרות ההתראה שניתנה לה, היא לא 

שינתה את התנהגותה.
כי לאחר השימוע קיבלה  נאמר,  בתביעה 

התובעת לידיה את מכתב הפיטורים, בו נכתב 
כי תקופת העסקתה תסתיים לאלתר. זאת 
על אף התחייבותה של איילון להעביר אותה 

לתפקיד חלופי.
לטענת התובעת, הסיבה היחידה בגינה היא 
פוטרה הייתה אותה מילת גנאי שנאמרה על ידה 
בעידנא דריתחא ביחס לממונה עליה. לדבריה, 
בגיל 54 שנים היא פוטרה לאחר 21 שנות העסקה 
רצופות, בעילה פסולה וזרה שאינה מצדיקה 

את פיטוריה.
בית הדין מתבקש לפסוק לתובעת פיצויים 
בגין הליך פיטורים שלא כדין, פגיעה בשם הטוב 
ובמוניטין כעובדת מן המעלה הראשונה בענף 

הביטוח, ועוגמת נפש. 
תגובת איילון: “ תביעה כזאת טרם התקבלה 
- היא תיענה  וכאשר תתקבל  באיילון. אם 

כמתחייב, בבית המשפט”.

 PassportCard השיקה את 
מוצר הביטוח האוטונומי הראשון 
PassportCard Pocket - בעולם

איילון נתבעת לשלם 140 אלף שקל לעובדת 
החברה לשעבר בטענה לפיטורים שלא כדין

PassportCard Pocket משיק את ,PassportCard יואל אמיר, מנכ”ל
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עד עתה, חברות וארגונים הבטיחו מוצר או שירות דיגיטלי, כאשר 
בפועל, יד אדם התערבה בשלבים הקריטיים ביותר בהליך השירות

פר  ס מ י  נ פ ל
שבועות התבשרנו 
מותג  השקת  על 
ביטוח ישראלי חדש 
מלבד  ודיגיטלי. 
המשמח  המאורע 
סביב פתיחת חברה 
בישראל,  חדשה 
גם  מכך  וכתוצאה 
התחרות  הרחבת 
ח,  ו ט י ב ה ף  נ ע ב
בכלל  קשורה  המשמעותית  הציון  נקודת 
במעבר של אחד מהענפים הארכאיים אל עבר 

השדה המקוון-דיגיטלי. 
אדרבה, על רקע הדיגיטציה שאופפת אותנו 
מכל עבר בשנים האחרונות, נדמה כי בעבור 
רבים צעד זה, של פתיחת חברה דיגיטלית, 
כלל אינו נשמע כה משמעותי, ואולי אף די 
מיושן )הרי כולם בשנים האחרונות מכריזים 
על “שירות דיגיטלי חדשני”(. אבל תפישה זו 
שגויה מיסודה, כי על פי קצב העניינים עד 
כה, השלמת הדיגיטציה בעולם עוד רחוקה 
מלהסתיים. עד עתה, חברות וארגונים הבטיחו 
יד  מוצר או שירות דיגיטלי, כאשר בפועל, 
האדם התערבה בשלבים הקריטיים ביותר 
בהליך השירות. ברם, המקרה שציינתי בתחילת 
דבריי מוכיח כי ניתן גם אחרת, והוא מסמל 
את תחילתו של עידן חדש. דיגיטציה מלאה.

ליברה,  חברת  שמציעה  החדש  הפתרון 
המתעתדת לצאת לדרך בשבועות הקרובים, 
דיגיטציה  המבוסס על מערכת טכנולוגית 
חכמה, מוכיח יותר מכל כי חברות הביטוחים 
והפיננסים יכולות סוף סוף להוציא את ראשם 
מהקלסרים ולעבור גם הן למרחב דיגיטלי 
)מלא(. כזה שמאפשר לצרכנים חוויה דיגיטלית 
שלמה, שמתחילה כבר מקבלה מהירה של 
שירות  מגוונים,  לביטוחים  מחיר  הצעות 
לקוחות, התאמת מאפייני הפוליסה לכל צרכן 
וצרכן, פעולות למימוש הביטוח )תביעות( 

ועוד - כל זאת ללא יד אדם כלל. 
ולמה הרעיון הזה כה משמעותי? ובכן, על 
אף האפרוריות האוחזת בו, לענף הביטוחים 
יש השפעה  בו  וההתפתחויות המתרחשות 
ישירה על כלל משקי הבית. באופן ממוצע, 
רובנו מוציאים בין 500-1000 שקל בחודש 
על ביטוחים שונים. כנ”ל לגביי עסקים קטנים, 
חברות וארגונים, שגם הם נדרשים לעלויות 
בהיבט הביטוחי. משמעות הדבר  גבוהות 
היא, שאימוץ הגישה החדשה צפוי להיטיב 
עמנו הצרכנים ולהפחית לנו בעלויות בצורה 

משמעותית.  
זה ראוי  אבל אין להיעצר רק פה. בשלב 
פיננסיים אחרים ישאפו לצאת  כי רכיבים 
ולהחליף למערכות  מהקלסרים המיושנים 
 Willis טכנולוגיות מתקדמות. על פי דוח של
Towers Watson, ברבעון הראשון של שנת 

2018 נערכו 66 עסקאות בענף האינשורטק  
)InsurTech( בסכום כולל של 724 מיליון 
עניין רב מצד קרנות הון  יש  דולר. משמע, 
טכנולוגיות  שמפתחות  בחברות  להשקיע 
שמקלות על העבודה בתעשיית הביטוחים. 
גם חברות בתחום הפינטק )Fintech( זוכות 

לפופולאריות רבה בשנתיים האחרונות. 
ההבנה שתחומים אלו נוגעים ישירות בצרכן 
והן  המשקיעים  אצל  הן  התחדדה,  הקצה 
אצל כלל הגורמים באקוסיסטם הטכנולוגי 
והפיננסי. לשיטתם, הטמעה גדולה יותר של 
פתרונות מקוונים וטכנולוגיים היא דרמטית 

ותורמת רבות לציבור כולו. 
במצב עניינים זה, אין לנו אלא לקוות שחברות 
גישה  יאמצו  אחרות  ארגוניות  ומערכות 
דיגיטלית מלאה ומהימנה. הגיע הזמן שכל אותן 
החברות שמתהדרות כיום בשירות “חדשני” 
צוותים לבחינת הטרנדים החדשים  יקימו 
באמת. בטוחני כי רבים מהם יגלו שהשירות 
שהם מספקים רחוק מלהיות “דיגיטלי” או 
קרוב לזה. ככל שיותר ויותר חברות יבינו את 
הרעיון הזה ויעמיקו בו בצורה שיטתית, ייפתחו 
בפנינו, הצרכנים, הזדמנויות לשירות טוב וזול 
יותר. כאומה המתהדרת בחדשנות, ראוי כי 

תפישה זו תחל מפה, מישראל.  

הכותב הוא מנכ”ל ומייסד משותף בחברת 
Insurtix המפתחת את מערכת CodeOasis

עולם הביטוח יוצא 
מהארכיונים והצרכן מרוויח

פוליסה מארח

מאת רונן פישר

אל תחפשו מתחת לפנס...

לקבלת פרטים נוספים, קו חם לסוכני ביטוח: 03-5578822לקבלת פרטים נוספים, קו חם לסוכני ביטוח: 03-5578822

בהתאם לתנאי השירות

 שרות החלפת פנסים ומראות במקרה שבר.
 ללא הגבלת מספר הפניות בגין נזק בתקופת המנוי.

 תו תקן לכל הפנסים ומראות הצד.
 באמצעות חברות הביטוח: כלל, מגדל, שומרה, איילון, ביטוח חקלאי

שגריר אתכם לאורך הדרך 
״פנסים ומראות צד״
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פנייה לסוכנים על רקע רעידת האדמה שפקדה את ישראל הבוקר
כדאי לדעת

הפניקס: יש לוודא שהמבוטחים 
מבינים את המשמעות של בחירת 

סכום ביטוח נמוך למבנה הדירה

תביעת לשון הרע נגד שלמה רכב: למרות ביטול 
תיק ההוצל”פ הוטלו על הלקוח עיקולים משפילים

בחוזר אלמנטרי ממליצה הפניקס לסוכנים להחתים את המבוטחים על כך 
שהם מבינים את המשמעות של בחירת סכום ביטוח נמוך מהמלצת החברה

 בתביעה נטען שנגד התובע ניתן פסק דין לטובת שלמה כאשר הוא נעדר מהמשפט כי 
לא ידע כלל על קיומו  הגילוי על תהליך ההוצאה לפועל נודע לו רק עם עיקול חשבונו

בעקבות רעידת האדמה שאירעה היום )ד’( 
לפנות בוקר באזור הכינרת, ולנוכח התחזיות 
בישראל,  דומות  התרחשויות  המנבאות 
הפניקס לסוכניה להדגיש בפני  ממליצה 
המבוטחים את החשיבות בהתאמת סכום 
הביטוח של המבנה בפוליסת דירה. זאת, 
מכיוון שבמקרה של נזק גדול לדירה, הפיצוי 
שיינתן עלול להיות נמוך מעלות השיקום של 

המבנה ולפגוע במבוטח. 
בהפניקס מציינים, כי כאשר סכום הביטוח 

הדירה ברוטו בעלויות הבנייה המומלצות למ”ר, שנקבע בפוליסה נמוך מהמכפלה של שטח 

יש להפנות בקשה מנומקת לחתם ולקבל את 
אישורו לסכום הביטוח המוקטן המבוקש. 
עוד מדגישים בהפניקס, כי במקרה שהמבוטח 
מבקש בכל זאת לקבוע סכום ביטוח הנמוך 
מסכום הביטוח המומלץ, רצוי להחתים את 
המבוטח שהתנאים ידועים ומוסכמים עליו. 
אי נקיטת פעולה הכרחית זו, נכתב בחוזר, 
עלולה לחשוף את המבוטח למצב של סכום 
ביטוח נמוך מהנדרש לשם השבת מצב הנכס 
לקדמותו, ומנגד - לחשוף את הסוכן לתביעה 

מצד המבוטח. 

דוד אלהרר, תושב נתניה, הגיש לבית משפט 
השלום בפתח תקוה תביעת לשון הרע בסדר 
דין מהיר בסך של 50 אלף שקל נגד שלמה רכב.
היא  תביעתו  של  עניינה  אלהרר,  לדברי 
תיק  במסגרת  עליו  שהוטלו  בעיקולים 
בהוצאה לפועל וטרם בוטלו, על אף שפסק 
הדין שבעקבותיו נפתח התיק בהוצאה לפועל 
בוטל לפני כשלושה חודשים. אלהרר מדגיש, 
כי בגין נקיטת ההליכים בתיק ההוצאה לפועל 
והטלת העיקולים כנגדו, אף שאינו חב לנתבעת 
דבר, מוגשת תביעת לשון הרע ומבוקש פיצוי 

בסך האמור. 
ניתן פסק  בתביעה נאמר, כי כנגד התובע 
דין בהיעדר הגנה לטובת שלמה רכב, וכי פסק 
הדין ניתן בהעדר הגנה מאחר ששלמה רכב לא 
המציאה כדין לתובע את כתב תביעתה בתביעה 

הראשונה, והתובע לא ידע כלל על התביעה.
לדברי התובע, שלמה רכב פתחה נגדו תיק 
בהוצאה לפועל מבלי שהמציאה לו את פסק 
הדין, ורק בסוף שנת 2017 בעקבות הטלת 
עיקול על חשבונו במסגרת הליכי ההוצאה 
לפועל, הוא גילה את דבר התביעה הראשונה. 
בסוף חודש מרץ, מציין התובע, נתקבלה בקשתו 
לביטול פסק הדין. אולם חרף ביטול פסק 
הדין, החברה לא פעלה עד היום על מנת לסגור 
את תיק ההוצאה לפועל או למצער לבטל את 
העיקולים שהוטלו עליו, דבר המהווה פגיעה 

בשמו הטוב ועוולת לשון הרע.
בתביעה נטען, כי הטלת עיקולים מסוג זה 
פוגעת בחופש הפעולה של התובע, בקניינו 
ובשמו הטוב. לטענת התובע, שלמה רכב גרמה 
להשפלתו בפני הבריות, וכי הוא נתפס כאדם 

בעל חובות המסרב לשלם.
לדבריו, אף אם החברה לא התכוונה לפגוע 
בו, די בהטלת עיקול במקום שלא היה להטילו, 
ועל אחת כמה וכמה שלא הסירו אותו בהתאם 
לפסיקת בית המשפט. בתביעה נאמר, כי בפסקי 
דין נקבע כי עצם הטלת עיקול על חשבון בנק 
יכול להוות פרסום לשון הרע, מכיוון שהעיקול 
מציג את בעל החשבון בפני התאגיד הבנקאי 
כמי שהתחמק לכאורה מתשלום חובותיו, ודי 

בכך כדי להשפילו ולפגוע בשמו הטוב.
לסיכום טוען התובע, כי באי ביטול העיקולים 
הוציאה החברה את דיבתו ופגעה בשמו הטוב, 
50 אלף שקל  ולכן  עליה לפצותו בסך של 

בהתאם לחוק איסור לשון הרע.
תגובת שלמה רכב: “חברת שלמה רכב קיבלה 
את התביעה, תלמד אותה ותגיב בבית משפט”.
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תוכנה מתקדמת לניהול הסדרים פנסיונים 
כולל הפקת דוחות "בילינג" למעסיקים 

וממשק "דמי סליקה" ליצרנים.

חבילת שירותי תפעול למעסיק 
בהתאמה להוראות ממשק 

מעסיקים. אפשרות לעבודה מול 
מעסיק כגורם מתפעל בלבד.

שיטה ייחודית למכירת 
ביטוח בריאות והגנות 

ביטוחיות.

סימולטור חדשני לתכנון פנסיוני וביצוע 
הליך שיווקי מלא בהתאמה לדרישות 

האוצר.

לא מפסיקים לחשוב על המחר, שלך!

חגית: 03-9270770    
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פוליסה פיננסים

כדאי לדעת

הפוליסה הושקה היום במסגרת כנס לסוכנים 
בביטוח בריאות, שהתקיים במלון דן בתל אביב

 הפניקס תזרים לחברה כ-260 מיליון שקל בהון עצמי ובהלוואות  בכוונת 
שני הגופים לפעול יחד ולהרחיב את הפעילות בתחום הנדל”ן וההשקעות

מנורה מבטחים השיקה פוליסת 
מחלות קשות הכוללת כיסוי לחוות 

דעת שנייה בחו”ל לביופסיה

הפניקס משקיעה בנדל”ן: רכשה 25% מחברת 
אקרו נדל”ן במחיר של 450 מיליון שקל

מנורה מבטחים השיקה פוליסת מחלות 
קשות הכוללת כיסוי ייחודי לחוות דעת 
שנייה בחו”ל לביופסיה. הפוליסה הושקה 
בביטוח  לסוכנים  כנס  במסגרת  היום 

בריאות, שהתקיים במלון דן בתל אביב. 
סמנכ”ל בכירה ומנהלת  אורית קרמר, 
תחום בריאות במנורה מבטחים, דיברה על 
הבידול של מנורה בעידן הפוליסה האחידה, 

והציגה את הפוליסה החדשה. 
יהודה  מנורה מבטחים ביטוח  מנכ״ל 
הדגיש  הכנס,  את  שפתח  אסאייג,  בן 
את חשיבות מתן השירות המהיר והיעיל 

לסוכנים ולמבוטחים בכל תחומי הביטוח, 
תוך שימת דגש על תחום הבריאות. 

את הכנס סיכם עמוס רוקח, מנהל אגף 
המכירות. הוא ציין לחיוב את פעילותם 
היפה של הסוכנים עד כה. בנימה אישית הוא 
הביע את רצונו להמשיך לגדול משמעותית 
במכירות הבריאות, הן מפעילות סוכנים 
והן מפעילות הסוכנים הרבים  קיימים 
שהצטרפו לאחרונה לשורות הסוכנים של 
דני  מנורה מבטחים. עוד השתתף בכנס 
מדיקל סנטר, שהרצה על  אנגל, מנכ״ל 

חדשנות רפואית.

אקרו  בקבוצת  תשקיע  הפניקס 
נדל”ן ותזרים לחברה כ-260 מיליון 
שקלים בהון עצמי ובהלוואות, במחיר 
כניסה של כ-450 מיליון שקל ותחזיק 

ב-25% מהחברה.
החברות  של  משותפת  בהודעה 
נמסר, כי מעבר לאחזקתה הישירה 
הגופים  שני  בכוונת  הפניקס,  של 
ולהרחיב את הפעילות  יחד  לפעול 

בתחום הנדל”ן וההשקעות.
לה  ח ה ן  ” ל ד נ ו  ר ק א ת  צ ו ב ק
 2 0 0 6 ת  נ ש ב ה  ת ו ל י ע פ ת  א
הנדל”ן  יזמית בתחום  כחברה 
ומתמחה  ולמשרדים,  למגורים 
בהשבחת השקעות באזורי ביקוש. 
החברה מחזיקה גם חטיבה ייעודית 

המתמחה בפרויקטים של התחדשות עירונית, 
יותר  הקרובות  בשנים  להקים  שצפויה 

מ-1,000 יחידות דיור חדשות בתל אביב.
של  השליטה  בגרעין  מחזיק  ארבוב  צחי 

כיו”ר  ומכהן  נדל”ן  אקרו  קבוצת 
החברה. בעלי מניות נוספים הם זיו 
יעקובי המשמש כמנכ”ל ודירקטור 
בקבוצה, אילן קפון מייסד ודירקטור 
פעילות  כמנהל  גיל המשמש  וארז 

הקבוצה בחו”ל. 
זו  ארבוב, “השקעה  של  לדבריו 
תסייע בחיזוק הון החברה ותשמש 
פרויקטים  של  לפועל  להוצאתם 
ם  י נ ש ב ם  י י ת ו ע מ ש מ ו ם  י ל ו ד ג

הקרובות”. 
רועי יקיר, מנכ”ל הפניקס השקעות 
ופיננסים, מסר: “הבחירה בקבוצת 
אמון  הבעת  מהווה  נדל”ן  אקרו 
אנו  הניהולי שלה.  ובצוות  בחברה 
רואים ערך רב בחיבור בין הצדדים 
וסבורים כי עיקר השבחת הערך של החברה 

עדיין לא מגולם במחיר הכניסה שלנו”.

צחי ארבוב, בעל השליטה 
באקרו נדל”ן

רועי יקיר, מנכ”ל הפניקס 
השקעות ופיננסים

ש
יט

 ד
אי

ינ
ם: 

לו
צי

אורית קרמר, סמנכ”ל בכירה
ומנהלת תחום ביטוח בריאות, מרצה בכנס

צילום: יח”צ

john@geva-hadar.co.il נא לפנות לעו”ד ג’ון גבע בדוא”ל:
סודיות מובטחת

מחפש עבור לקוחותיו - סוכנויות ביטוח איכותיות ומבוססות 
ו/או בתי השקעות מובילים

ג’ון גבע, הדר ושות’ - עורכי דין ומגשרים

רכישה של תיקי ביטוח בכל ענפי הביטוח
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מחוץ לזירה / מרדכי הרשקוביץ

מבט מבחוץ על מלחמת הכול בכול בענף הביטוח ועל 
הסיבות הטובות להשקיע בהתחדשות ובשיתוף פעולה

ה  נ ש ה  ר ש ע ש  מ ח מ ר  ת ו י
מחוץ לענף הביטוח, בו עבדתי 
במרבית חיי העבודה שלי, ענף 
הביטוח התרחק ממני אך אני 
עדיין מתעניין במתרחש בענף. 
זה אומר להביע  להתעניין אין 
רוב הזקנים ש”היו  כמו  דעות 
פעם” וחושבים שהם יודעים גם 
כיום יותר טוב מכולם מה צריך 
לעשות ואיך הענף חייב להתנהל.

לאחרונה, במפגשים עם מכרים 
שעדיין עובדים בענף, בקריאת 
בטלויזיה  בצפיה  מאמרים, 

ופחות מבין מה  אני פחות  ברדיו  ושמיעה 
קורה לענף. כולם מתלוננים ובוכים “זה לא מה 
שהיה פעם” - הלקוחות מתלוננים על הסוכנים 
וחברות הביטוח, הסוכנים על חברות הביטוח 
והפיקוח על הביטוח, החברות על הלקוחות 
על הסוכנים ועל הפיקוח. מלחמת גוג ומגוג, 

כולם נגד כולם.
ואין  לי שכל המלחמות הן במיקרו  נראה 

שומעים קול הדן במאקרו. 
בקורסים למתחילים היינו נותנים את דוגמת 
החשמל והמים. הבהרנו כי מרגישים את ערכם 
האמיתי כאשר יש הפסקת מים או חשמל. 
האנלוגיה החזירה אותנו לענף הביטוח וביקשנו 
לכתוב עבודה על איך היה נראה העולם בימינו 
ללא ענף הביטוח. לא אחזור כאן על השיעור 

הזה, אבל כמצופה כולם הסכימו 
שללא ביטוח עולם הכלכלה וחיי 
הפרט היו נראים שונה לחלוטין.

הסיכונים  כל  ביטוח  ללא 
מבוטחים במה שנקרא “ביטוח 
עצמי”, שמשמעותו שהפרט או 
העסק סופגים בעצמם את מחיר 
והפרטים  הנזק. האם החברות 
את  לעצמם  לשלם  מסוגלים 

הנזקים?
להתקיים  ניתן  לא  מסקנה, 
בימינו ללא ביטוח, חברות ביטוח, 
סוכנים, יועצים וכל יתר הנפשות 

הפועלות בו, כל אחד עם הערך המוסף שלו.
כשאומרים לי – “מה אתה יודע, הכול השתנה 
מתקופתך”, אני אומר שכלום לא השתנה 
במאקרו, ענף הביטוח נשאר אותו דבר בבסיסו, 
לו תחליפים כמו  לו מתחרים, לא קמו  אין 
בהרבה ענפים אחרים. אם חלו שינויים, הם 

במיקרו, בדרכי הפעולה ולא בבסיס.
השינויים דורשים הסתגלות לדרכי פעולה 
חדשות, לימוד הטכנולוגיה והשימוש הנכון בה, 
כדי להגיע ולהגדיל את מספר הלקוחות שברוב 
המקרים לא מודעים לצורך בביטוח, ביטוח 
חיים, אובדן כושר עבודה, רכוש, ולהבהיר את 
המשמעות של לקיחת הסיכון על עצמם. לסייע 
במקצועיות במציאת פיתרון נכון לצרכים. יש 
לבצע שינוי בתכניות העסקיות ובמבנה הארגוני 

ובמילה אחת - התחדשות.
האם זו סיבה לבכי ונהי? לא ולא, זאת סיבה 
ואתגר מעניין לעוסקים בענף  להתחדשות 

חשוב וייחודי זה.
לצערי, לא שמעתי אפילו קול אחד שמדבר 
על האתגרים בענף ומציג דרך להתחדשות, לא 
בחברות הביטוח, לא בלשכת סוכני ביטוח ולא 
אצל הסוכנים והיועצים. במקום רוח חדווה של 
עשייה למען העתיד, שומעים רק בכי על העבר. 

לאן זה מוביל? מה זה עוזר? 
אני הייתי מצפה שכל הגורמים בענף, לחוד 
יעשו חשיבה קונסטרוקטיבית מה  וביחד, 
בסביבה  ולהתפתח  להמשיך  כדי  לעשות 
גוף משותף  כיום. בנוסף, להקים  העסקית 
לכל הגורמים בענף, שידון ויחליט חיובית איך 
לתת את השירות שיש להעניק למבוטחים. 
עבודה לא נכונה בענף משאירה את המבוטחים 
הפוטנציאליים בביטוח עצמי, ללא סיכוי שיהיה 

מי שישלם להם את הנזקים.
הבנת הייעוד ועבודה משותפת תחזיר את 
הברק לעיני העוסקים בענף ותשפר משמעותית 

את הטיפול במבוטחים.

הכותב הוא מומחה לביטוח חיים ופנסיה. עד 
שנת 1989 שימש כסמנכ”ל הפניקס, ממונה על 
ביטוח חיים ופנסיה וממונה על מערך המחשוב 
של החברה. לאחר מכן שימש כמשנה למנכ”ל 

מנורה וממונה על ביטוח החיים בחברה.

ענף הביטוח נשאר אותו דבר 
בבסיסו, אין לו מתחרים 

www.estricher.co.il | 050-3648504

כל מה שצריך לדעת 
כדי לקחת אחריות על החיסכון הפנסיוני 

ת  ח א ה  א צ ר ה ב

מרדכי הרשקוביץ
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 Tokio Marine מקציב 9 
מיליארד דולר לרכישות ומיזוגים

ירי אקדח בחגיגה הוא בחזקת רשלנות רבתי

 Tokio היפני  המשנה  ומבטח  המבטח 
רכישת  מחפש   Marine Holdings
לכך  ומקציב  משנה  ומבטחי  מבטחים 
המבטח  דולר.  מיליארד   9 של  בהיקף  הון 
היפני מתמודד עם הזדקנות האוכלוסייה, 
גדולה  וחשיפה  אפסיים  ריבית  שיעורי 
באמצעות  קטסטרופליים  טבע  לנזקי 

משנה.  ומבטחי  מבטחים  של  רכישה 
האחרון  בעשור  רכש   Tokio Marine
בעסקאות  משנה  ומבטחי  מבטחים 
דולר.  מיליארד   15 מ  ביותר  המסתכמות 
 HCC Insurance  - בין החברות שנרכשו
דולר  מיליארד   7.5 תמורת   Holdings
 Delphi Financial  ,)2015 )בשנת 

Group תמורת 2.7 מיליארד דולר )בשנת 
 Philadelphia Consolidated  ,)2012
דולר  מיליארד   4.7 תמורת   Holding
)בשנת 2008(. שלוש רכישות אלו תורמות 
ל Tokio Marine כ 80% מהרווח הנובע 
 1.3 ב  המסתכם  הבינלאומית  מהפעילות 

מיליארד דולר.

בחגיגה  ירי  בשל  שנגרם   ילדה,  של  מוות 
על ידי עובד של חברת ניהול דירות, שעודד 
בגין  כמוות שנגרם  יחשב  לירות,  גם אחרים 
פדרלי  משפט  בית  פסק  כך  רבתי.  רשלנות 
דירה  התביעה,  פי  על  בארה”ב.  לערעורים 
שבבעלות Whispering Lake L.P נמצאת 
Yarco Co. Inc )שתי החברות  ניהול  תחת 
את  פוטר  החברות  בין  ההסכם  מקנזס(. 
רבתי.  רשלנות  של  במקרה   Whispering
אצל  ביטוח  פוליסת  ערכה   Whispering
חברה   - Indian Harbor Insurance Co.

 ,XL Group Ltd הביטוח  קבוצת  של  בת 
מיליון   1 בגובה של  ביטוחי  כיסוי  המעניקה 
של  אחריות  בגבול  מטריה  ופוליסת  דולר 
 Great ידי  על  שנערכה  דולר  מיליון   10
American Insurance Co. Yarco שערכה 
מיליון   1 של  אחריות  בגבול  ביטוח  פוליסת 
 Zurich American Insurance דולר אצל 
 25 של  אחריות  בגבול  מטריה  ופוליסת   Co

 .Chubb Ltd מיליון דולר אצל
 Yarco של  עובד  ירה   2011 ביולי  ב-4 
האמריקאי  העצמאות  יום  בחגיגות  באקדח 

והתיר גם לאחרים לבצע ירי “שמחה” לכיוון 
האגם הסמוך. אחד הכדורים פגע בילדה בת 
תביעה  הגישה  הילדה  אם  למותה.  וגרם   11
נגד העובד ונגד מעסיקו. בית המשפט פסק 
חייבת   Great American כי  בתחילה 
מאחר   Zurich ואת   Chubb את  לשפות 
שמעשיו של העובד לא היו בחזקת רשלנות 
שופטים  שלושה  של  דין  בפסק  רבתי. 
נקבע  המבטחים  ידי  על  שהוגש  בערר  שדנו 
שמעשיו של העובד אכן היו בחזקת רשלנות 

רבתי. 

ביטוח בינלאומי / ישראל גלעד

המבטח היפני מתמודד עם הזדקנות האוכלוסייה, שיעורי ריבית אפסיים וחשיפה 
גדולה לנזקי טבע קטסטרופליים באמצעות רכישה של מבטחים ומבטחי משנה
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למקום ומפזרים אותם. 
למרות זאת, אנחנו רואים ברחבי העולם 
עלייה בפרוטקציוניזם של מדינות. מדובר 
בתופעה במסגרתה מדינות מגבילות מבטחי 
משנה בפעילותם מול לקוחות באותה מדינה, 

כדי לא להוציא הון החוצה. 
לפיזור הסיכונים בין מדינות יש השפעה 
מהותית על היעילות של ענף הביטוח הגלובלי. 
הרי אם יש מקרה ביטוח, חשוב שכסף יזרום 
נושאת  מדינה  אותה  אחרת  העולם,  מכל 

בנזק לבד. 
למשל, ברעידת האדמה הקשה ב-2011 
בכרייסטצ’רץ, ניו זילנד. חברות הביטוח היו 
מבוטחות בביטוח משנה בצורה משמעותית, 
וכסף רב זרם לשם. אם מדינות מסתגרות, זה 

פוגע בפיזור הסיכון. 

• האם מדובר בתופעה חדשה, ומה המניעים 
שלה?

ביל: היא מחמירה. הגלובליזציה פתחה את 
הגבולות, ועכשיו הם הולכים ונסגרים. 

יש הרבה שיקולים מאחורי התופעה, והעולם 
לא כמנהגו נוהג. בשנה שעברה השתתפתי 
בכנס הכלכלי העולמי בדאבוס. לראשונה הגיע 
לשם נשיא סין ודיבר על פתיחת סין לעולם. 
מנגד, ממשלת ארה”ב סוגרת את גבולותיה 

ומגבילה את הסחר העולמי.
ראש ממשלת הודו נרנדרה מודי פותח את 
הודו לגלובליזציה, ומנגד אנגליה יוצאת החוצה 

מהאיחוד האירופי. 
מי שהיה פתוח בעבר נסגר וההיפך, וזה פוגע 
ביעילות התמחור של הביטוח וביטוח המשנה. 

• איזה אתגרים נוספים לענף הביטוח את 
מזהה?

ביל: שינויי אקלים משפיעים מאוד על עולם 
הביטוח. למשל ב-2012, בסופה סנדי, מפלס 
מי הים עלה ב-20 ס”מ והציף את מנהטן. 
בשנה  ב-30%.  הנזקים  סך  את  העלה  זה 
שעברה היו הוריקנים שפגעו קשות, בגלל 
יותר. אנחנו חייבים  שהטמפרטורה גבוהה 
לחשוב על כך, ובעיקר על מדינות שסובלות 
יש לכך השפעה משמעותית על  מבצורות. 

ענף הביטוח.
אתגר נוסף הוא כניסת הטכנולוגיות לכל 
תחומי העסקים, שמגדילה מאוד את סיכוני 
הסייבר. אנחנו בלוידס, כאחד המבטחים 
המובילים בעולם בתחום הסייבר, מכרנו ביטוח 
סייבר במיליארד דולר. זה סיכון גדול, ומצד 

שני גם הזדמנות חשובה. 
פיזיים  גבולות  היו  בעבר לקטסטרופות 
וגאוגרפיים, אפילו לרעידת אדמה. לסיכוני 
סייבר אין גבולות, ולכן אנחנו מנסים להיערך 

ולצפות את האירוע הגלובלי הגדול הבא.
היום הסיכון הבודד הכי גדול שיש ללוידס 

הוא רעידת אדמה בקליפורניה, אבל בעוד זמן 
לא רב הסיכון הכי גדול יהיה מתקפת סייבר. 

• איך את רואה את שוק הביטוח בישראל?
 70 לנו היסטוריה משותפת של  יש  ביל: 
שנה, שהיו פנטסטיות. אנחנו רואים הרבה 

חדשנות כאן. 
לוידס אוהבת לשתף פעולה עם שחקנים 
קיימים בשוק. אנחנו לא משתלטים על השוק 
כמו מבטחים גלובליים אחרים, אלא אוהבים 
לחזק ולטפח את השחקנים בשוק, השותפים 
שלנו לאורך כל הדרך ולהציע מוצרים חדשים 
ושונים. למשל, סיכוני טרור - כל מה שניתן 
או  בצורה מקומית.  מעבר למה שמסופק 
סיכוני סייבר - בנוגע אליהם יש לנו מהלכים 

עם מספר יזמים. 
עו”ד סיגל שלימוף, נציגת לוידס בישראל, 
ארגנה תערוכה בכנס שנערך השבוע בתל אביב 
בנושא חדשנות בביטוח, שמתארת בצורה 
חזותית את יחסי השותפות ההדוקים בין 
לוידס לבין ישראל לאורך השנים, מאז הקמת 
המדינה. ישראל הייתה ותמשיך להיות שוק 
חשוב עבור לוידס.  אנחנו בלוידס מאמינים 
גם בחדשנות, טכנולוגיה אבל גם בקשר האישי 
והאנושי, והיחסים שלנו עם אנשים מהשוק 

בישראל הם הבסיס לקשר החזק. 

• את פעילה רבות בתחום קידום הנשים 
בתעשיית הביטוח, ובעולם העסקים בכלל. 

ביל: אני פעילה בענף הביטוח ב-36 השנים 
האחרונות. לצערי אין מספיק נשים שמשמשות 
כמנכ”ליות. לכנס הניהול לנשים שקיימנו 
בתחילת השבוע באוניברסיטת תל אביב, 
בשיתוף עם עו”ד סיגל שלימוף נציגת לוידס 
בישראל ומנכ”לית ביטוח חקלאי מורלי דורי, 
הגיעו הרבה יותר משתתפות ממוזמנות. נשים 

מרשימות ועוצמתיות. 
בכנס דנו בכך שעדיין יש הכרח לפצח את 
תקרת הזכוכית. יש הרבה משתנים שאנחנו 
צריך  בדיוק  כדי שנדע מה  להבין  חייבים 
לעשות. בחברות עצמן צריך לוודא שמקום 
העבודה שוויוני לשני המינים, למשל לאפשר 
לאב ולאם להשתתף בצורה שווה בחופשת 
לא  הלידה. אבל, אם המערכת החברתית 
מוכנה לשתף פעולה עם העולם העסקי ביצירת 

מדיניות שוויונית, זה לא יעבוד. 
גם בתפקיד שלי, אני עדיין לומדת על צורת 
החשיבה של גברים, ולהיפך. לדוגמה, יזמנו 
 Dive In – the festival for אירוע שנקרא
 ,diversity and inclusion in insurance
בכוונה  ולכן  הביטוח,  גופי  לכל  שמיועד 
לא מיתגנו אותו תחת השם לוידס. בשנה 
הראשונה, ב-2015 בלונדון, הגיעו אלפי אנשים 
שהביעו עניין באירועים השונים שנערכו במשך 
שבוע, ונוצר שיח משמעותי על גיוון והכלה. 
ב-2016 - הפסטיבל נערך ב-12 מדינות ושנה 

אחרי ב-17 מדינות. השנה צפויות להשתתף 
23 מדינות, ואף יותר. אנחנו חייבים לתקוף 

את הסוגיה בצורה גלובלית. 
בשנה שעברה הייתי במסגרת הפסטיבל 
מטבע  למנכ”לים.  מיועד  שהיה  באירוע 
הדברים, כמעט כל המשתתפים היו גברים. 
המנחה שאל את המשתתפים – מדוע יכולת 
ההכלה לעובדים שונים כה נמוכה, והגורם 
המרכזי שצוין, באופן שהפתיע אותי מאוד, 

היה גורם הזמן. 
הזמן  שסוגיית  חשבתי  לא  מעולם  אני 
רלוונטית לשאלת הגיוון במקום העבודה, 
אבל זה מה שרוב הגברים ענו. לוקח להם 
יותר זמן לעודד מועמדים מרקעים שונים 

ומתרבויות אחרות. 
וזו הייתה  לי מעולם לא הייתה בעיה כזו, 
למידה משמעותית. מאז אני ממשיכה לחשוב 
על זה – למה זה לוקח להם יותר זמן? צריך 
להמשיך לחקור את זה. אנחנו לא מבינים 

לחלוטין את כל ההבדלים. 
למשל, פעמים רבות אומרים לי, כאישה, 
 .)Lean in( שאני צריכה להישען קדימה 
כלומר מבחינתי, מצפים ממני להפגין התנהגות 
שגברים נוהגים להפגין. אבל אני לא גבר, יש 

לי את הסגנון שלי. 
יש מחסור בנשים  יש הרבה סיבות למה 
בכירות בענף, ועדיין לא פיצחנו את הסוגיה.

• האם יש לך כבר תכניות לתפקידך הבא?
ביל: בתפקיד הזה, דבר אחד הוא בטוח – 
אין מספיק זמן לחשוב על התפקיד הבא. יש 
עוד עניינים רבים פתוחים בלוידס – חברת 
הביטוח בבריסל שהקמנו על מנת להיערך 
לברקזיט, מעבדת החדשנות ועוד פרויקטים 

רבים שיש להשלים.

• כיצד את מסכמת את ביקורך בישראל?
ביל: הביקור היה בקצב הישראלי, דינאמי, 
מגוון, מלא תוכן ומשמעות. אני מכירה את 
השוק הישראלי כבר הרבה שנים מתפקידים 
קודמים שלי, אבל הפעם הגעתי כמנכ”לית 
לוידס והתרשמתי מהחדשנות ומההון האנושי 

האיכותי בישראל.

הסיכון הבודד הכי גדול שיש היום ללוידס 
הוא רעידת אדמה בקליפורניה, אבל בעוד 

זמן לא רב הסיכון הגדול יהיה מתקפת סייבר
)המשך מעמוד 3(

תרגומי יונתן
תרגומים בכל תחומי הביטוח,
כולל פוליסות, חומר שיווקי

והצעות מחיר.
מומחיות בתרגום דוחות כספיים

של חברות ביטוח.
נסיון של 25 שנה בתחום הביטוח. 

כדאי לקבוע פגישת היכרות:
052-4757622

jmtargum@gmail.com
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והפיננסים הפנסיה  הביטוח  עיתון 

C  אין לצלם, להעתיק, או להפיץ בדרך אחרת גיליון זה, או חלקים ממנו, ללא היתר בכתב ומראש מהמו"ל!

ות  ר ב ח ת  ע פ ו ת “
ות  י ל ט י ג י ד ה ח  ו ט י ב ה
אבל  ומתרחבת,  הולכת 
זה  כולם מבינים מה  לא 
בדיוק אומר חברת ביטוח 
דיגיטלית” - כך אמר יו”ר 
 PassportCard ומייסד 
אלון   DavidShield ו-
קצף. קצף סקר בהרחבה 
את פעילות חברת הביטוח 
בה   ,TROV הדיגיטלית 
שותפות חברות ענק כגון 
הגרמנית,   Munich Re
AXA הצרפתית ועוד. קצף 
סקר עוד את ההשקעות 
הנרחבות שבוצעו בחברה, 

בסך של מעל ל-113 מיליון דולר, ואת פעילותה 
- להציע ללקוחות ביטוח On demand של 
אולם, למרות השקעות  הרכוש ברשותם. 
 2017 - החברה הכניסה בכל שנת  העתק 
שלושה מיליון דולר בלבד - “אנחנו מכניסים 
שלושה מיליון דולר בשבוע” - אמר קצף. 
תוצאה דומה מציגים יתר המיזמים הגדולים 
בתחום הביטוח הדיגיטלי. המסקנה, לדבריו, 
ברורה: אני ממליץ להשקיע בטכנולוגיות של 
תהליכי העבודה בחברת הביטוח ולא בתהליכי 
ההפצה - הזירה הזו שייכת לסוכני הביטוח. 
לכל מי שחושב שהוא מאוים על ידי מערכים 
דיגיטליים, אני מבטיח שאנחנו נמשיך לתת 
לכם את הכלים הטובים ביותר, בתחום ביטוח 

הנסיעות והביטוח הרפואי הבינלאומי”.
בקשר לתחילת הפעילות באוסטרליה אמר 
קצף: “סוכני ביטוח באוסטרליה לא מוכרים 
ביטוח נסיעות, כמו בארץ לפני כמה שנים. 
מאז השקת הפעילות לפני מספר חודשים 
ונגייס בקרוב 2,000  גייסנו 2,000 סוכנים 
נוספים. תענוג לראות סוכן ביטוח ישראלי 
מסביר לסוכן ביטוח אוסטרלי שסוכן יכול 

למכור ביטוח נח”ל”.
בפעילות  נוספת  הרחבה  הציג  קצף 
כי  ואמר  העולם  ברחבי   PassportCard
הפעילות בגרמניה מתרחבת - “בקרוב נשיק 
 PassportCard בדורטמונד את פתרונות

לאירופה”.
יואל אמיר, מנכ”ל PassportCard  התייחס 
בהרחבה לפיתוחו של מודל הביטוח האוטונומי 
)ראו ידיעה בעמוד 5(, ואמר: “המודל העסקי 
נולד מצורך   PassportCard הייחודי של 
של הלקוח לבטח את עצמו, בכל גיל, והצורך 
לצאת מהארץ בראש שקט. לא בכפוף לכך 
שהוא יוכל להוציא כסף מכיסו, ולא בכפוף 
לכך שהוא יידע להתנהל מול ביורוקרטיה. 
הביטוח צריך להיות מושתת על יחסים של 

אמון”.
עדות לכך, הדגיש אמיר, 
היא שהלקוחות מרגישים 
את השינוי ובוחרים בעצמם 
לשתף את הדבר עם קהלים 
רבים ברשתות החברתיות.

אמיר הציג את תוצאותיו 
שערכה  פנימי  סקר  של 

החברה, לפיו:
• 88% מהסוכנים מאוד 
שבעי רצון מממשק הפקת 

הפוליסות
• 95% מהם מאוד שבעי 
רצון מהיכולת לתת טיפול 

רפואי בחו”ל
• 91% מאוד שבעי רצון 

מהשירות של נציגי מוקד הסוכנים
)מידת המלצה   NPS ציון  הציג  הסקר   •
לעמיתים והמלצה ללקוחות על המוצר( של 

מעל 80%. 

לבטח את הלקוח לכל ימי חייו

עסקי  פיתוח  סמנכ”ל  רוזנגרטן,  רמי 
ב-DavidShield, הציג את שיתוף הפעולה 
 ,Davidshield-ו PassportCard בין חברות
שרלוונטי בעיקר כאשר אנשים מאריכים 
בחו”ל.  השהות  את  צפוי  בלתי  באופן 
 PassportShield הוא הציג את מערכת 
להציג  מומלץ  בהם  המקרים  את  שתציף 
ללקוח את האפשרות להמיר את הביטוח 
כך,   .DavidCard-ל PassportCard-מ

סוכן הביטוח ממשיך לבטח את הלקוח לכל 
נתוני החברה, כ-20 אלף  פי  על  חייו.  ימי 
ישראלים עוזבים את ישראל לטובת רילוקיישן 

בחו”ל בכל שנה. 
פוליסת DavidShield פועלת כמו קופת 
חולים ומכסה אירועים רפואיים אלקטיביים 
ומקרי חירום - ללא הוצאת כסף מהכיס. עוד 
גישה לשירותי בריאות  מעניקה הפוליסה 
ציבוריים בישראל והמשכיות בפוליסת בריאות 
ישראלית ללא חיתום וללא תקופת המתנה 

)ברות ביטוח(. 
בחברת  רפואי  מנהל  מאיו,  עמי  ד”ר 
מדאסיס, הציג במהלך הכנס סוגיות בתחום 
חיליק מגנוס  ההטסות הרפואיות. המחלץ 
הציג מקרי חילוץ מורכבים ובולטים. עו”ד 
ג’ון גבע סקר פסקי דין בתחום הביטוח נח”ל, 
בהם אחד שקבע כי חברת הביטוח לא נערכה 
כראוי למקרה של צורך בחילוץ. במקרה אחר 
הציג את המורכבות במקרה בו ביטוח נסיעות 
נמכר דרך חברת כרטיסי האשראי, כאשר 
במצב כזה המבוטחת, באופן מפתיע, היא 
חברת האשראי, והנוסע מהווה מוטב בלבד.

סוכנים מצטיינים:

בטקס סוכנים מצטיינים העניקו מנכ”ל 
PassportCard, יואל אמיר, וסמנכ”ל ערוצי 
רפפורט, תעודות הצטיינות  רועי  ההפצה, 
לסוכנים ולסוכנויות הבאים: בונוס סוכנות 
לביטוח, איתאר סוכנות ביטוח, גפן סוכנות 
לביטוח, סוכן הביטוח ולינטין ליסק וסוכנת 

הביטוח מירה פרחי.

תענוג לראות סוכן ביטוח ישראלי מסביר 
לסוכן אוסטרלי שסוכן יכול למכור ביטוח נח”ל

  המנכ”ל יואל אמיר: המודל העסקי הייחודי נולד מהצורך של הלקוח לבטח את עצמו, הביטוח צריך 
להיות מושתת על יחסים של אמון  רמי רוזנגרטן, סמנכ”ל פיתוח עסקי ב-DavidShield  הציג מערכת 

DavidCard-ל PassportCard-שתציף את המקרים בהם מומלץ להציע ללקוח להמיר את הביטוח מ

אלון קצף, יו”ר PassportCard, בכנס הסוכנים השנתי:

“לא ייתכן שנפקיר את התחום 
ביטוח  מורשים.  לא  לאנשים 
נסיעות, כמו כל ביטוח, יימכר 
רק על ידי סוכני ביטוח” - כך 
אמר נשיא לשכת סוכני הביטוח, 
ליאור רוזנפלד, בכנס הסוכנים 
 ,PassportCard של  השנתי 
בהתייחס להצעת החוק שמתירה 
לסוכני הנסיעות להמשיך למכור 
ביטוח נסיעות. רוזנפלד סיפר על 
העבודה הקשה שנעשית מאחורי 
הקלעים והוסיף: “אם נוותר כאן, 

לא ירחק היום בו השיפוצניק ימכור ביטוח דירה 

והמוסכניק ימכור ביטוח רכב”.
של  לפעילות  בהתייחסות 
PassportCard אמר רוזנפלד: 
“לא ניתן להתעלם מסדר היום 
הציבורי בתחום ביטוח הנח”ל 
יצרה. עד לפני כמה  שהחברה 
מכרו  לא  ביטוח  סוכני  שנים 
  PassportCard .ביטוח נסיעות
יצרה מציאות אחרת וסדר יום 
ציבורי שונה, לא רק בקרב סוכני 
ביטוח. הציבור סומך על הכרטיס 
האדום הזה, וצריך להוריד בפני

PassportCard  את הכובע”. 

לא ייתכן שנפקיר את התחום לאנשים 
לא מורשים: ביטוח נסיעות, כמו כל 
ביטוח, יימכר רק על ידי סוכני ביטוח

נשיא לשכת סוכני הביטוח ליאור רוזנפלד:

נשיא הלשכה ליאור 
רוזנפלד, אתמול בכנס

”צ
יח

ם: 
לו

צי

”צ
יח

ם: 
לו

צי

 ,PassportCard אלון קצף, יו”ר
אתמול בכנס
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C  אין לצלם, להעתיק, או להפיץ בדרך אחרת גיליון זה, או חלקים ממנו, ללא היתר בכתב ומראש מהמו"ל!

נאוה וייס עוזבת את שלמה: תתמנה 
למנהלת מכירות אלמנטר ארצית במגדל

אריק יוגב ומיכל וינצר 
השיקו את פורום איילון 
להעצמת סוכנות הביטוח

שגיא יוגב קיימה כנס 
מקצועי בנושא: המפתח 

להצלחה במכירות

מבטחים ומבוטחים

והיא תמונה  שלמה ביטוח,  עוזבת את  וייס  נאוה 
לסמנכ״ל במגדל ומנהלת מכירות ארצית בתחום ביטוח 

כללי בחטיבת הלקוחות וערוצי ההפצה. 
וייס פועלת בענף הביטוח החל משנת 1986. בין השנים 
1989-2012 עבדה במגוון תפקידים במגדל, ובהם מנהלת 
האלמנטר במרחב מרכז וראש צוות עסקים גדולים. 
מ-2012 כיהנה כמנהלת מחוז ראשי וסמנכ”לית בשלמה. 
ליאור רביב, מנהלת חטיבת לקוחות וערוצי הפצה במגדל 
ציין: ״מינויה של נאוה הוא חיזוק משמעותי לתחום 
הביטוח הכללי. זהו צעד אחד מתוך רבים בעשייה שהולכת 
וגדלה במגדל לצורך הרחבת פעילות בתחום האלמנטר״.

וייס בחרה לחזור למגדל  כי  משלמה ביטוח נמסר, 
בתפקיד בכיר בהנהלת אגף המכירות והשירות: “נאוה 
וייס הייתה גורם בולט בהצלחתה של שלמה ובהתפתחות 
בשנים האחרונות. אין לנו ספק שהיא הייתה חלק חשוב 
בהשגת יעדי החברה והייתה שותפה לאחד המהלכים 
המאתגרים שהתנהלו בענף הביטוח בישראל בשנים 

האחרונות”.
אורי אומיד, מנכ”ל שלמה, ציין: “נאווה וייס הייתה 
עמיתה מקצועית ומסורה. היא ראויה לכל אמון שניתן 
להעניק ואנו משוכנעים שהיא תצליח לא פחות בתפקידה 

החדש”.

ום  ר ו פ
ן  ו ל י י א
מת  צ ע ה ל
ות  נ כ ו ס
ח,  ו ט י ב ה
שיזם מנכ”ל 
איילון, אריק 
הושק  יוגב, 
ול  מ ת א

במעמד  המנכ”ל  של  בלשכתו  )ג’( 
בלשכת  נשית  להעצמת  הוועדה  יו”ר 
וסוכנות  וינצר,  סוכני הביטוח, מיכל 
הביטוח יפית תמיר, ג’ני פישר, רויטל 
כהן, יעל דרוקמן עירון ושוש כהן. הפורום 
כלים למיצוי  ויצירת  יעסוק בחשיבה 
יתרונותיהן היחסיים של סוכנות הביטוח.

הפורום:   בהנהלת  ייצגו  איילון  את 
ליכטנשטיין-שני,  הסמנכ”ליות רוני 
מנהלת חטיבת מטה, תכנון ומשאבי-

אנוש ויעל פאר, מנהלת אגף השיווק 
והתקשורת באיילון.

במעמד השקת הפורום אמר יוגב, כי 
הוא רואה חשיבות רבה בהעצמת סוכנות 
הביטוח והגדלת מספר הסוכנות הפעילות 
בענף - “רוב המועסקים בענף הביטוח 
הן נשים. באיילון, למשל, הן מונות יותר 
מ-70%, אבל לצערי, לא השכלנו לטפח 
שיעור מספיק של סוכנות ביטוח – וזה 
כי אין לי ספק שנשים בורכו  פספוס, 
ועוצמה נפשית.  ברגישות, יחסי אנוש 
תכונות שמקנות להן, בדרך כלל, יתרונות 
יחסיים רבים במקצוע. יזמתי את הקמת 

כי  הפורום 
וח  ט ב י  נ א
לת  ד ג ה ש
פר  ס מ
ות  נ כ ו ס
וח  ט י ב ה
ערך  תעניק 
מוסף ממשי 
ע,  ו צ ק מ ל
ללקוחות ולענף כולו”. יוגב הדגיש, כי 
איילון לא תסתפק בכינון הפורום אלא 
תפתח, יחד עם הסוכנות, כלים דיגיטליים 
הביטוח  סוכנות  לרווחת  ומוצרים 

והלקוחות בכלל.
מיכל וינצר ציינה במפגש כי היא רואה 
חשיבות רבה בקיום הפורום למען מתן 
הביטוח  סוכני  של  לצרכים  פתרונות 
בארץ, תוך דגש על נושאים המאתגרים 
במיוחד נשים בענף: “אני מודה לאריק 
יוגב על החזון ועל היות איילון חברת 
הביטוח הראשונה שהרימה את הכפפה 
ושמה את הנושא החשוב במרכז ובשיח 
כי  רויטל כהן סיפרה  הציבורי בענף”. 
הפורום יתכנס בקביעות, אחת לחודש 
לערך, ימפה את הצרכים והאתגרים ויוביל 

את השינויים הדרושים בענף”.
סמנכ”ליות איילון, רוני ליכטנשטיין-
זה מיושם  ציינו שחזון  ויעל פאר  שני 
האחרונות  בשנתיים  וכי  באיילון  גם 
שינה המנכ”ל את הרכב ההנהלה וכיום 
ב-40% מהתפקידים הבכירים מכהנות 

באיילון נשים.

  ליאור רביב, מנהלת חטיבת לקוחות וערוצי הפצה במגדל: מינויה של נאוה הוא חיזוק משמעותי לתחום הביטוח 
הכללי  אורי אומיד, מנכ”ל שלמה: נאווה וייס הייתה עמיתה מקצועית ומסורה והיא ראויה לכל אמון שניתן להעניק 

  במעמד ההשקה אמר מנכ”ל איילון, כי הוא רואה חשיבות רבה 
בהעצמה והגדלת מספר הסוכנות הפעילות בענף  לדבריו, רוב 
המועסקים בענף הביטוח הן נשים ובאיילון הן מונות יותר מ-70%

יוגב הציגה לקהל סוכניה שיתוף פעולה 
חדש עם המרכז הרפואי הרב תחומי מדיקל 

השרון, שיספק פתרונות ייעוץ רפואי

נאוה וייס

סוכנות הביטוח שגיא יוגב קיימה כנס מקצועי לסוכניה 
וכלל  ועובדיה, בסימן “המפתח להצלחה במכירות”, 
הרצאות של ניר דובדבני, יועץ עסקי למכירות והצלחה 
עסקית. דובדבני  התמקד בהעצמת מותג הסוכן ובטיפים 

להצלחה במכירות. 

כמו כן הציגה שגיא יוגב לקהל סוכניה שיתוף פעולה 
השרון,  מדיקל  חדש עם המרכז הרפואי הרב תחומי, 
ייעוץ רפואי על סוגיו השונים לכל  שיספק פתרונות 

מבוטחי הבריאות של סוכני שגיא יוגב. 
שיתופי  מספר  מבין  אחד  הינו  זה  פעולה  שיתוף 
פעולה נוספים עם מרכזים רפואיים מובילים, שנחתמו 
יוגב עבור ציבור לקוחותיה  ביוזמת שגיא  לאחרונה 
וולקס, מנתח  ד”ר סטיבן  בין היתר הרצה  וסוכניה. 
מומחה לאורתופדיה, על נושאים רפואיים הקשורים 

לאורתופדיה וכן עמד על 
חשיבות קבלת חוות דעת שנייה בכל מקרה של צורך 

בניתוח.
נעלו את הכנס דורון אטיאס, סמנכ”ל השקעות בילין 
טלי בלזר דגני, מנהלת מחלקת מפקחים,  לפידות וכן 
שנתנו סקירה על אסטרטגיית ההשקעות של ילין לפידות, 
וכן ענו על שאלות הסוכנים בנוגע לענף הפיננסים בכלל 

ובילין לפידות בפרט.

יעקב אלון )משמאל( וניר דובדבני בכנס שגיא יוגב

ישיבת ההתנעה של פורום איילון להעצמת סוכנות הביטוח


